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Op 25 september 2017 vond de 2e Brede 
Dialoog plaats over stationsomgevingen langs 
de Kennemerlijn, de spoorlijn van Haarlem, 
via Bloemendaal, Velsen, Beverwijk en 
Heemskerk, naar Uitgeest. We kijken terug op 
een inspirerende bijeenkomst met een grote 
opkomst! Zo’n 100 geïnteresseerden vanuit 
het bedrijfsleven, vervoersmaatschappijen, 
bouwwereld en belangenorganisaties gingen 
in de Haarlemse Philharmonie met elkaar 
in gesprek over de ontwikkeling van de 
stationsgebieden. 
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Gedeputeerde Joke Geldhof trapt de 
bijeenkomst af en vertelt over het belang van 
ov-knooppuntontwikkeling voor de regio. Ze is 
blij met de ambities en concrete acties die de 
Brede Dialoog hebben opgeleverd en geeft aan 
dat ze heel graag samen met de lokale partijen 
aan de slag wil om uitwerking te geven aan deze 
ambities. 

Na een korte terugblik op het gezamenlijke 
proces van het afgelopen jaar, vertelt 
gedeputeerde Elisabeth Post over de 
bereikbaarheid in de regio en de bijdrage die 
het OV hieraan kan leveren.  Ze geeft aan mee 
te willen helpen met het verbeteren van de 
deur-tot-deur reis. Dit staat ook centraal in het 
regionale OV-Toekomstbeeld. Hierbij wordt 
gekeken naar het totale OV-systeem.
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Met een wervend betoog nodigen de wethouders 
het publiek uit om naar de plannen voor hun 
stationsomgeving te komen kijken tijdens de 
daaropvolgende dialoogsessies.

Anke de Vink-Hartog - Uitgeest

Frank Frowijn - Heemskerk Jacqueline Dorenbos-De Hen - Beverwijk
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Ronald Vennik - Velsen Cora-Yfke Sikkema - Haarlem

Marcel Steeman van gemeente Castricum spreekt interesse
uit voor een soortgelijke alliantie-aanpak voor station Castricum 

Richard Kruiswijk - Bloemendaal
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In de hal presenteren de wethouders ieder hun 
korte en lange termijn ambities voor hun eigen 
knooppunt. Ook geven ze aan welke concrete 
acties er de komende tijd op stapel staan. 
De wethouders vertellen over de concrete 
ambities voor de stationsomgevingen 
en de provincie licht de regionale 
ontwikkelingsstrategie voor de Kennemerlijn 
toe.
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Bezoekers geven aan of de juiste prioriteiten 
worden gesteld en of er nog zaken missen. Veel 
bezoekers willen graag een rol spelen in de 
verdere uitwerking van acties.
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OV-Knooppunten Uitgeest
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BeverwijkHeemskerk
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Velsen: Driehuis, Santpoort Noord en Zuid
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HaarlemBloemendaal
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Terug in de zaal worden de opvallendste 
resultaten met elkaar gedeeld. Er zijn door de 
deelnemers veel suggesties gedaan voor de 
verdere uitwerking van de ambities in een actie- 
en uitvoeringsprogramma.
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Om de ingezette samenwerking ook voor de 
komende tijd te bekrachtigen ondertekenden 
gemeenten en provincie het Alliantiepact. 
Ze geven aan dat ze zich gezamenlijk actief 
blijven inzetten voor de ontwikkeling van de 
knooppunten langs de Kennemerlijn. Ook veel 
andere deelnemers aan de dialoog betuigden 
hun steun door ondertekening.
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PROCESVERANTWOORDING
De Corridordialoog Kennermerlijn is georganiseerd door bureau Het Noordzuiden in opdracht van 
provincie Noord-Holland en in nauwe samenwerking met de zes gemeenten langs de Kennemerlijn.


